

| | | | |
|--|--|--|---|
| Announcement Title | The Saudi Awwal Bank Announces The Board of Director's Recommendation to Buy-back its Shares for The Employee Stock Incentive Plan | يعلن البنك السعودي الأول عن توصية مجلس الإدارة بشراء عدد من أسهمه وتخصيصها لبرنامج أسهم حوافز الموظفين | عنوان الإعلان |
| Introduction | The Saudi Awwal Bank announces the board of director's recommendation to the Extraordinary General Assembly to buy-back a number of the Bank's shares with a maximum of (5,743,651) shares to allocate them within the Employee Stock Incentive Plan. | يعلن البنك السعودي الأول عن توصية مجلس الإدارة للجمعية العامة غير العادية بشراء عدد من أسهمه وبحد أقصى (5,743,651) سهماً وذلك بغرض تخصيصها لبرنامج أسهم حوافز الموظفين. | مقدمة |
| Board Recommendation's Date | 15/09/1447H corresponding to 04/03/2026G | 15/09/1447 هـ الموافق 04/03/2026 م | تاريخ توصية مجلس الإدارة |
| Purpose of Purchase | To be held as treasury shares. | الاحتفاظ بها كأسهم خزينة. | الهدف من الشراء |
| Purpose of Purchase (if the Purpose to Keep the Shares as Treasury Shares) | Employee Stock Incentive Plan. | برنامج أسهم حوافز الموظفين. | الغرض من الشراء في حال كان الهدف من شرائها هو الاحتفاظ بها كأسهم خزينة |
| Number of Shares to be Bought | 5,743,651 | 5,743,651 | عدد الأسهم المقرر شرائها |
| Shares Class and type | Ordinary shares. | أسهم عادية. | فئة ونوع الأسهم |
| Method of Financing the Purchasing Process | The buy-back of shares will be financed through the Bank's own resources. | سيتم تمويل عملية الشراء من موارد البنك الذاتية. | طريقة تمويل عملية الشراء |
| Current Percentage of the Treasury Shares at the Company out of the Total Class of Shares Purchased | 0.25% | 0.25% | نسبة أسهم الخزينة لدى الشركة حالياً من إجمالي فئة الأسهم محل الشراء |
| Approvals and Meeting the Conditions of Financial Appropriateness | In accordance with Point 4 of Article 17 in the Implementing Regulation of the Companies Law for Listed Joint Stock Companies, the approval of the Extraordinary General Assembly is necessary for the shares buy-back transaction. The date of the Extraordinary General Assembly's meeting will be announced in due course. Pursuant to Point 3 of Article 17 in the Implementing Regulation of the Companies Law for Listed Joint Stock Companies, the Bank will satisfy all solvency requirements as per a report provided by the external auditor. | بناءً على متطلبات الفقرة الرابعة من المادة السابعة عشر من اللائحة التنفيذية لنظام الشركات الخاصة بشركات المساهمة المدرجة، سيتم التصويت على عملية الشراء من قبل الجمعية العامة غير العادية القادمة والتي سوف يعلن عن موعد انعقادها لاحقاً. وفقاً لمتطلبات الفقرة الثالثة من المادة السابعة عشر من اللائحة التنفيذية لنظام الشركات الخاصة بشركات المساهمة المدرجة، يلتزم البنك بكافة شروط الملاءة المالية الواردة في الفقرة المشار إليها وسيتم تقديم تقرير صادر عن المحاسب القانوني للبنك بذلك. | الموافقات وإستيفاء شروط الملائمة المالية |
| Voting Right | The purchased shares will not have voting rights in the General Assembly's Meeting | لن يكون للأسهم التي سيتم شراؤها حق التصويت في جمعيات المساهمين. | احقية التصويت |
| Additional Information | | | معلومات إضافية |